
 

Сана и даље расте: опрез због прилива воде из Санског
Моста

13.05.2019 - 18:00

Градоначелник Приједора Миленко Ђаковић обишао је насеље
Врбице гдје су извођени радови на подизању насипа код ријеке
Милошевице врећама са пијеском.

  

 Циљ је да се не понови синоћња ситуација када је вода заплавила један број домаћинстава.

 - Тренутно стање на овом дијелу је стабилно. Милошевица се повукла у своје корито, као и ријека
Пухарска која је, такође, бујичним водама поплавила одређен број домаћинстава. Међутим,
забрињава нас то што ниво ријеке Сане у посљедњих неколико сати расте - рекао је Ђаковић
додајући да Сана није још достигла критичну тачку.

 Постоји опасност да, због прилива воде из правца Санског Моста, ниво ријеке расте током ноћи.



 Ђаковић је подсјетио да је у Санском Мосту дата узбуна од поплава те упозорио становнике насеља
уз Сану, која су раније плављена, да буду опрезни током ноћи како не би били затечени наиласком
воде.

 Градоначелник је рекао да ће све службе задужене за интервенције у одбрани од поплава
константно дежурати те прискочити у помоћ угроженом становништву, уколико се за тим укаже
потреба.
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